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Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley 
Donderdag 16 februari 2023 van 14.30 uur tot 16.30 uur 

__________________________________________________________________ 

Aanwezigen aanbieders: mw. Meijerink Verkuylen (Pluryn), mw. Leentjens (GGZ Centraal), mw. Stijf (Lelie 
zorggroep), dhr. Hendriks (Karakter), dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), mw. Van Kleef (Pluryn), mw. Gmelig 
Meyling-Koedijk (Samen), mw. De Vries (Eleos), dhr. Rottgering (Jeugdbescherming Gelderland), mw. Geverinck 
(Pro Persona), dhr. Struik (Youké), dhr. Van Dijk (Samenwerkingsverband POBV), mw. Reijgzwart (Timon), dhr. 
Heidekamp (Driestroom), mw. Rodenburg (Siza), dhr. Koedijk (Samen), mw. Van Dijk (St. Breder), mw. Wijnberger 
(Psy Zorg), mw. Lukassen (’s Heeren Loo), mw. Heijting (Pactum), mw. Van Beusekom (De Rading). 
 

Aanwezigen Jeugdhulpregio FoodValley: mw. Roodzant (voorzitter, Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Zouaghi 
(notulist Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Gort (Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Van Aalst (Jeugdhulpregio 
FoodValley), mw. Van Haren (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Brouwer (Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Bakker 
(gem. Nijkerk), mw. Van Hemmen (gem. Barneveld), mw. Siegers-Quast (gem. Ede), dhr. Stevens (Jeugdhulpregio 
FoodValley), dhr. Van Ijzendoorn (Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Essousi (gem. Barneveld). 
 
 

1. Opening 

Mevrouw Roodzant (Jeugdhulpregio FoodValley, hierna: JHFV) opent de vergadering en stelt de gewijzigde agenda 

vast. De mededelingen worden behandeld bij agendapunt 2 en agendapunt 5. Hervomingsagenda komt te vervallen. 

 

Mevrouw Brouwer stelt zich voor als de nieuwe junior contractmanager van het Knooppunt Jeugdhulpregio 

FoodValley. 

 

2. Mededelingen 

- Pleegzorgtarieven 

De heer Stevens (JHFV) deelt mee dat we een algemene indexatiemethode hanteren voor de tarieven van de 

jeugdzorgproducten. De tarieven voor de Jeugdhulpregio FoodValley worden jaarlijks geïndexeerd.  

Vanuit het Rijk is de pleegvergoeding voor pleegouders zeer ruim geïndexeerd, bekeken wordt of het nodig en 

mogelijk is dat voor de pleegzorgtarieven een afwijkende indexatie wordt toegepast om rekening te houden met deze 

ruime indexatie. 

In het eerstvolgend Bestuurlijk Overleg van de Jeugdhulpregio FoodValley wordt dit onderwerp ter besluitvorming 

voorgelegd. Het besluit van de bestuurders van de Jeugdhulpregio FoodValley wordt daarna gecommuniceerd met 

de betreffende aanbieders.  

 

- FAT Fysiek/ digitaal 

Mevrouw Roodzant (JHFV) deelt mee dat de Fysieke Adviestafel twee keer per jaar fysiek wordt gehouden en de 

overige keren (drie keer) is er een digitale bijeenkomst. De bijeenkomst voor de zomer en de bijeenkomst voor het 

einde van het jaar zullen fysiek zijn. Dat betekent voor 2023 dat de bijeenkomsten op 29 juni 2023 en 30 november 

2023 fysiek zullen plaatsvinden. De overige bijeenkomsten in 2023 zijn digitaal, dat zijn de bijeenkomsten op 20 april 

2023 en 28 september 2023. De locatie van de fysieke bijeenkomsten zal tijdig gecommuniceerd worden. 

 

- Pro Persona 

Mevrouw Geverinck (Pro Persona) deelt mee dat Pro Persona op 1 april 2023 de locatie in Ede weer zal openen. 
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3. Proeftuin Toekomstscenario FoodValley 

De heer Ijzendoorn (projectleider Proeftuin, JHFV) geeft middels een presentatie toelichting over het proces en de 

inhoud met betrekking tot de Proeftuin Toekomstscenario FoodValley. 

De heer Ijzendoorn (JHFV) vertelt dat de pilot is begonnen als Jeugdlink in Ede, deze is doorontwikkeld naar een 

Proeftuin binnen het Toekomstscenario Kind- en gezinsbescherming voor de gehele Jeugdhulpregio FoodValley. Op 

dit moment zijn we aan het beproeven hoe we dichter bij het gezin staan, om het kind centraal te houden en 

samenwerken met instanties, aldus de heer Ijzendoorn (JHFV). De uitvoering van de kind- en gezinsbescherming is 

meer gezinsgericht, eenvoudiger, transparant en lerend. De basisprincipes zijn: lokale team is de basis, samen doen 

wat nodig is en het Regionaal Veiligheidsteam en andere expertise erbij betrekken. De heer Ijzendoorn (JHFV) geeft 

aan dat naast het inrichtingsvraagstuk ook de kwaliteit van het Regionaal Veiligheidsteam en bejegening belangrijk 

is. Er wordt zowel met ouders als met de kinderen gesproken en een analyse is van belang om goed inzicht te 

krijgen op wat er daadwerkelijk speelt. 

Verder vertelt de heer Ijzendoorn (JHFV) dat er vijf speerpunten zijn voor het jaar 2023 en verder: 

- Versterken van de lokale infrastructuur: Met verschillende betrokken gemeenten wordt gekeken wat nodig is om 

hun lokale infrastructuur zodanig door te ontwikkelen dat ze gaan voldoen aan het niet-vrijblijvende landelijke kader 

voor Lokale Teams. 

- Doorontwikkelen en verbeteren van de kwaliteit van het Regionaal Veiligheidsteam FoodValley: In 2023 worden 

een groot aantal taken en diensten van Veilig Thuis, de Raad voor de Kinderbescherming en de Gecertificeerde 

Instellingen verder in het team samengebracht. Een belangrijk onderdeel van kwaliteitsverbetering is de inzet van de 

ervaringsdeskundigen. 

- Verbreding doelgroep naar 0-100: In 2022 is gewerkt met ouders en kinderen met eigen problematiek. De 

verbreding van 0-100 betekent dat op termijn de Proeftuin zich ook gaat richten op huishoudens zonder kinderen. 

- Een integrale, brede blik als belangrijkste pijler van professionele identiteit in de kind- en gezinsbescherming: Het is 

van belang dat alle professionals die werken met huishoudens waar onveiligheid speelt, een brede integrale blik 

ontwikkelen.  

- Ontwikkeling van huidige organisatie naar een toekomstig bestendige netwerksamenwerking: de komende drie jaar 

zal de aandacht uitgaan naar het verder verbreden en uitbouwen van het Regionale Veiligheidsteam. 

 

De heer Struik (Youké) vraagt naar welke effect dwang heeft. De heer Ijzendoorn (JHFV) antwoordt dat het 

belangrijk is een wekelijks gesprek met elkaar te voeren en dat we sneller tot een oplossing komen als de 

professionals de juiste ondersteuning ontvangen. Indien mensen alsnog hulp weigeren, gaan we letterlijk langs de 

deuren om vragen te stellen en kijken of we eventueel andere bevoegdheden kunnen inzetten. 

De heer Struik (Youké) vraagt ook welk model is gebruikt. De heer Ijzendoorn (JHFV) geeft aan dat de Top 3-

methodiek, een model voor een verklarende analyse en de ARIJ wordt gebruikt. 

Mevrouw Leentjens (GGZ Centraal) vraagt of er ideeën zijn voor de expertise, m.a.w. hoe doen we dit zo goed 

mogelijk met elkaar. En hoe wordt de Proeftuin Toekomstscenario gefinancierd? De heer Ijzendoorn (JHFV) geeft 

aan dat het eerste kwartaal van 2023 wordt gefinancierd uit de restant van de rijkssubsidie over 2022. Verder is het 

van belang om snel met elkaar te onderzoeken wat noodzakelijk is en hoe daar naartoe gewerkt kan worden.   

 

4. Pilot Onvoorwaardelijk wonen  

Mevrouw Van Hemmen (gem. Barneveld) geeft een presentatie met betrekking tot de voorbereidingen voor het 

starten van de Pilot Onvoorwaardelijk wonen dat wordt uitgevoerd door Pactum in samenwerking met Karakter. 

Mevrouw Van Hemmen (gem. Barneveld) geeft aan dat één van de doelen van dit project is om ambulante 

alternatieven te ontwikkelen voor jeugdigen die gericht zijn op het voorkomen, vervangen en verkorten van de 

jeugdhulptrajecten met 24/7 uur beschikbaarheid. Mevrouw Heijting (Pactum) vult aan dat de pilot betrekking heeft 

op de jeugdigen die in een van de 3-milieu of JeugdzorgPlus voorzieningen zitten. Karakter wordt vanaf de start bij 

het project betrokken, maar de samenwerking kan ook met een andere aanbieder aangegaan worden. Ook vindt er 

nauwe samenwerking plaats met de gemeente van herkomst. Het wonen is onvoorwaardelijk en waar vraaggericht 

de hulp wordt geboden die nodig is, aldus mevrouw Heijting (Pactum). 

 

Mevrouw Van Hemmen (gem. Barneveld) geeft verder aan dat het BO akkoord heeft gegeven op de Pilot zodat de 

volgende stappen gezet kunnen worden. Het betreft een pilot van drie jaar en voor de opstartkosten wordt een 

aanvraag ingediend bij BOEG. 

 

De heer Rottgering (Jeugdbescherming Gelderland) vraagt of er ook behoefte is aan deelname van de GI’s? 

Mevrouw Van Hemmen (gem. Barneveld) geeft aan van wel. Verder stelt de heer Rottgering (Jeugdbescherming 
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Gelderland) dat de intentie is om onvoorwaardelijk wonen te gaan gebruiken voor de doelgroep 3-milieu en 

JeugdzorgPlus maar vraagt of dit extra is of een aanvulling op de essentiële functies. Mevrouw Van Hemmen (gem. 

Barneveld) antwoordt dat dit een aanvulling is op de essentiële functies die niet thuishoren in de toekomstvisie. 

Mevrouw Geverinck (Pro Persona) vraagt of zoiets ook is gerealiseerd in de regio Gelderland. Mevrouw Heijting 

(Pactum) antwoordt dat het alleen in Arnhem is gerealiseerd. 

 

5. Hervomingsagenda - vervalt, volgende keer op de agenda  

De heer Stolte heeft voorafgaand aan de bijeenkomst laten weten dat er op dit moment nog geen nieuwe 

ontwikkelingen zijn om te delen. Het agendapunt wordt om die reden doorgeschoven naar de volgende Fysieke 

Adviestafel. 

 

6. Voortgang RET delen n.a.v. de RET dag 

Mevrouw Siegers-Quast (gem. Ede) geeft een terugkoppeling met betrekking tot de RET-dag van 22 november 

2022. Mevrouw Siegers-Quast (gem. Ede) geeft aan dat er is gesproken over wat er goed gaat en wat beter kan. 

Vanuit de input van de aanwezigen zijn er zeven punten naar voren gekomen die het RET in 2023 wil realiseren. 

Deze zeven punten zijn terug te vinden in het meegestuurde jaarplan 2023. 

 

De heer Rottgering (Jeugdbescherming Gelderland) vraagt hoe de rode knop zich verhoudt met het project Voordeur 

Verblijf. Mevrouw Siegers-Quast (gem. Ede) geeft aan dat het RET in contact is met de werkgroep Voordeur Verblijf 

en dat er een goede afstemming plaatsvindt. De heer Rottgering (Jeugdbescherming Gelderland) geeft aan dat de 

verklarende analyse naast de eigen tools bestaat, maar moet het ook met het RET afgestemd worden. Mevrouw 

Siegers-Quast (gem Ede) geeft aan dat de GI’s die reeds een verklarende analyse hebben verricht, dit niet opnieuw 

hoeven te doen. Er dient slechts gekeken te worden naar wat er nog mist.  

 

Het jaarplan RET voor 2023 is nog niet af. In de volgende FAT op 20 april 2023 zal naar verwachting een 

ontwikkelplan gepresenteerd worden, aldus mevrouw Siegers-Quast (gem. Ede). 

Mevrouw Siegers-Quast (Gem. Ede) vertelt verder dat er op 21 november 2023 weer een RET-dag wordt 

georganiseerd. 

 

7. Rondvraag en sluiting 

Mevrouw Roodzant (JHFV) dankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 


